
PROTOKOLL
fört vid sammanträde i Djurgårdens IF:s styrelse 
den 12/9 1949 på Stadion.
Närvarande: Larson, Rinman, Extergren, Dunér, Garpe 

och Liliequist.
§ 1. I väntan på ordf. Larson öppnades sammanträdet av Rinman,

som redogjorde för kostnadsförslag för föreningens olika 
märken. Beslöts att i enlighet med förslag av Rinman beställa 
1.000 märken (vanliga föreningsnålen men i miniatyr) samt 
200 hedersmärken. Miniatyr av hedersmärket skulle få köpas 
av de föreningsmedlemmar, som erhållit eller erhålla heders
märket.

§ 2. Sedan Larson övertagit klubban diskuterades försäkringsför
hållandena vid Hammarbybacken, vilka Rinman åtog sig att 
undersöka.

§ 3. Beslöts att kalla representanter för brottningssektionen 
till nästa sammanträde i styrelsen.

§ 4. Uppdrogs åt Liliequist att kontakta Sverker Benson och
Bertil Jiode för dessas bristande redovisning i samband 
med Amerikaresan för fotbollslaget resp. skidtävlingar i 
Hammarbybacken och Stadshagen.

§ 5. Meddelades att P.O. Jihde Var villig åtaga sig halvdags
anställning som kanslist hos DIF och beslöts att hans namn 
skulle has i åtanke, när föreningens ekonomi medgav an
ställande av kanslipersonal.

§ 6. Åtog sig Rinman att till ett kommande sammanträde fram
lägga dels föreningens dels fotbollssektionens ekonomiska 
ställning.


